
w w w . s h a h r v a n d o n l i n e . i r

 

ورزش

13
یکشــنبه  24 آذر 1398 |  ســال هفتم |  شــماره 1861

گاه
ن با اینکه فدراسیون فوتبال هنوز موضع مشخصی درباره سرمربی بعدی تیم ملی نگرفته و حتی کسی از 

ایرانی یا خارجی بودن جانشین ویلموتس خبر ندارد. یحیی گل محمدی نامش به عنوان گزینه اصلی برای 
نشستن روی نیمکت مطرح شده است. با اینکه برخی برانکو را محتمل ترین جانشین برای ویلموتس 
می دانستند، دیروز مالک باشگاه شهرخودرو اعلام کرده با حضور گل محمدی در تیم ملی موافقت می کند. 
این مصاحبه نشــان می دهد که صحبت هایی در این باره مطرح شــده و بعید نیست در آغاز تعطیلات 

لیگ برتر شاهد حضور یحیی روی نیمکت تیم ملی باشیم. 

گل محمدی به 
نیمکت تیم ملی 

نزدیک شد؟
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شناسایی کنید.

 

خداحافظی استراماچونی؛ سقوط آرزوها
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ادامهازصفحهیک|هواداران استقلال که 
با وعده های روزهای اخیر تا حدودی خیالشان 
برای بازگشت استراماچونی راحت شده بود،  با 
انتشار خبر رســمی پایان همکاری از طرف این 
مربی،  دوباره با خشم بسیار زیاد در حال انتقاد 
از زمین و زمان هســتند. اعــلام خبر عضویت 
علی فتح الله زاده به عنــوان عضو جدید هیات 
مدیره باعث کاهش ناراحتی آنها نشــد. مازیار 
ناظمــی در مصاحبه ای به هــواداران وعده داد 
که در این مدت هیــچ کوتاهی از وزارت ورزش 
صورت نگرفته و به محض اینکه مشــکلات را 
به مســئولان این وزارتخانه اعلام کردند،  وزیر 
ورزش شــخصا به پرونده ورود کــرد و با کمک 
وزارت امــور خارجه تمام مقدمــات لازم برای 
واریز پول استراماچونی و بازگشت او به ایران را 
انجام داد و پول هم صبح دوشنبه در حساب این 
مربی ایتالیایی طبق وعده ای که داده اند خواهد 
بود. خلیــل زاده رئیس هیات مدیره باشــگاه 
هم در مصاحبه ای پیام جدید اســتراماچونی را 
نشأت گرفته از ســوءتفاهم های به وجود آمده 
قلمــداد کرد و به هواداران قــول داده که طبق 
توافق های صورت گرفته در زمان اعلام شــده 

پول به حساب استراماچونی واریز می شود.
بــه خوبــی مشــخص اســت دنیایــی که 
اســتراماچونی از آن با هواداران اســتقلال  و 
جامعه حرف می زند با دنیــای مدیران فوتبال 
و ورزش ایــران متفاوت اســت. ایــن حجم از 
تناقض و اتفاقــات حیرت انگیــز و بلاتکلیفی 
برای هیچ کســی قابل باور نیست. این در حالی 
است که هوادار اســتقلال انتظار دارد با مربی 
که خودش را بــه آنها ثابت کــرد و دوباره تیم 
را به اوج رســاند شاد باشــد. این تمام خواسته 
آنهاست که زیاد هم نیســت. اگر استراماچونی 
از وعده های بی سرانجام مدیران باشگاه خسته 
شــده،  هواداران از این مربی و مدیران باشگاه 
و وزارت ورزش و همه چیز خســته شــده اند و 

نگران هستند
ناامیدی زیاد نتیجه توقع زیاد است. با اتفاقات 
روزهای اخیر و وعده هایی که برای بازگشــت 
دادند،  امیــدواری برای این اتفــاق فراتر از حد 

انتظار بــالا رفت. جو منفی بعد از انتشــار پیام 
آخر اســتراماچونی هم نتیجه همین وعده ها و 
امیدوار کردن مردم بود. پیام آخر استراماچونی 
به همه ثابــت کرد که فوتبال ایــران فاصله ای 
بسیار زیاد با حرفه ای شدن دارد. زنجیره مسائل 
اخیر بــه راحتی به همه نشــان داد که مدیران 
فوتبال ایران نه تنها قرارداد و تعهدات حرفه ای 
را نادیــده می گیرند،  بلکه کار کــردن با مربی 

ایرانی را هم بلد نیستند. 
از همه مهــم تر موضــوع تحریم ها اســت. 
شــاید قشــر قابل توجهی از عموم مردم ایران 
به خاطر ناآشنایی با مســائل حقوقی و قوانین 
بین المللی، آن طــور که بایــد نتوانند متوجه 
تعریف و تاثیر واقعی تحریم های ظالمانه آمریکا 
علیه ایران باشــند. منتهی اتفاقات اخیر درباره 
قرارداد فدراســیون فوتبال با مارک ویلموتس 
و در نهایت ســرگیجه انتقال پول به حســاب 
استراماچونی ، مسدود شــدن حساب های این 
مربی به خاطر واریز پول از سوی صرافی ها و رو 
به رو شــدن با اتهام فرار مالیاتی و پولشویی، به 
مردم نشــان داد که تا چه حد تحریم ها ایران را 
از مناسبات و حتی اقتصاد بین المللی دور کرده 

است.
دلاری  چندصد هــزار  قــرارداد  داســتان 
استراماچونی با استقلال که به فسخ یک طرفه 
قرارداد از ســوی این مربی رو به رو شــد ، تنها 
یکی از نتایج تحریم هــا علیه ایران بود. مدیران 
باشگاه اول اشتباه کردند که تعهدات خود را در 
زمان مقرر انجام ندادند تا این مربی را مجاب به 
رفتن کنند. مشکل بعدی هم تحریم های بانکی 
علیه ایران بود که باعث شــد برای واریز پول به 
حساب با مشکلات و موانع بســیار بزرگ رو به 
رو شــوند و نتوانند طبق وعده هایی که به مربی 
ایتالیایی می دهند عمل کنند. نتیجه هم همان 
چیزی شد که در ده روز اخیر مشاهده کردیم و 

باعث جدایی استراماچونی شد. 
اما یک سوال! آیا نمی توانستند در زمان عقد 
قرارداد با اســتراماچونی یک خط بنویسند که 
به خاطر تحریم ها علیه ایران ممکن اســت در 

پرداخت حق و حقوق او تاخیر اتفاق بیفتد؟  

شــهروند|مُهر تأیید فدراســیون 
جهانی ژیمناستیک پای مجوز حضور 
زنان مســلمان در مسابقات بین المللی 
خبــری خوشــحال کننده بــرای این 
رشــته مادر بود. ژیمناستیک که بین 
خانواده های ایرانی سال هاســت جای 
خود را باز کرده و معمــولا جزو اولین 
رشته هایی است که کودکان به آن پای 
می گذارند، حالا بــرای دختران ایرانی 
هم بُعــد بین المللی پیدا کــرده و آنها 
می توانند بعد از 40 ســال شانس خود 
را در رقابت با حریفان خارجی آزمایش 
کنند. البته درباره نوع پوشش دختران 
ایرانی در مسابقات بین المللی بحث های 
زیادی مطرح شــده که در گفت وگو با 
رئیس فدراســیون ژیمناستیک سعی 
کردیم جزئیات جدیدی از نوع پوشش 
مصوب را ســوال کنیم و به جواب هم 

رسیدیم. 
صدورمجوزفعلافقطدربخش

آکروباتیک
چند روز قبــل بود که فدراســیون 
ژیمناســتیک در اطلاعیــه ای اعــلام 
کرد مجــوز حضــور زنان مســلمان 
ایرانی در رقابت هــای بین المللی صادر 
شــده اســت: »پس از ماه ها پیگیری 
فدراسیون ژیمناســتیک و مکاتبات و 
رایزنی های فراوان با فدراسیون جهانی 
ژیمناســتیک، شــرایط برای حضور 
بانــوان ایران در مســابقات بین المللی 
آکروباتیک ژیمناســتیک مهیا شــد و 

فدراســیون جهانی ژیمناســتیک در 
نامه ای به فدراسیون ژیمناستیک ایران 
رسما این موضوع را تأیید کرد. بنابراین 
از این پس بانوان ایران می توانند با لباس 
مطابق با شئونات اسلامی در رقابت های 
ژیمناســتیک  آکروباتیک  بین المللی 
شــرکت کنند که این اتفاق، موفقیتی 
بزرگ برای ژیمناستیک ایران محسوب 

می شود.«
جریمهنیمنمرهایبهخاطرپوشش

جهانــی  فدراســیون  اینکــه  بــا 
ژیمناستیک حضور زنان محجبه را در 
مســابقات بین المللی بلامانع دانسته، 
می خواهد جریمه نیم نمره ای پوشــش 
را در مســابقات برای ژیمناســت های 
زن ایرانی درنظر بگیــرد. در واقع زنان 
ایرانی وقتی در مســابقات آکروباتیک 

بین المللی حاضر شــوند، باید نیم نمره 
جریمــه را بــرای خودشــان درنظر 
بگیرند؛ مسأله ای که به گفته مسئولان 
فدراسیون ژیمناســتیک در مذاکرات 

بعدی قابل حل شدن است. 
درانتظارمجوزبرایهمهوسیلهها

در ســال های اخیر در بخش ورزش 
زنان اتفاقات خــوب و مثبتی رخ داده 
و حالا دیگر می تــوان قاطعانه گفت که 
زنان ورزشــکار ایرانی در اکثر رشته ها 
می توانند در مسابقات بین المللی حضور 
داشته باشــند. تا چند سال قبل خبری 
از حضور زنان در رشــته هایی همچون 
کشتی، وزنه برداری، بسکتبال و... نبود، 
اما حالا ژیمناستیک هم که کمتر کسی 
تصور می کرد به علت نوع این رشــته با 
حضور زنان همراه شود، بُعد بین المللی 

برای زنان پیدا کرده است. البته مجوزی 
که صادر شــده، برای رشته آکروباتیک 
اســت و باید در انتظار صدور این مجوز 
برای ماده های دیگر ژیمناســتیک هم 
باشیم. فدراســیون ایران قصد داشت 
مجوز کلی از فدراسیون جهانی بگیرد، 
اما از چهار وســیله اصلی ژیمناستیک 
فعلا فدراســیون جهانی با حضور زنان 
محجبه در سه وســیله موافقت کرده و 
فقط مانده وســیله پارالل. احتمالا اگر 
حضور دختــران ژیمناســتیک ایران 
در مســابقات بین المللی بدون مشکل 
انجام شــود، در آینده ای نزدیک مجوز 
فدراســیون جهانی برای حضور بدون 

مانع آنها در همه وسیله ها صادر شود. 
لباسووشو

برایدخترانژیمناستیککار؟
وقتی فدراسیون خبر از صدور مجوز 
حضور زنان ژیمناســتیک کار ایرانی با 
حجاب اسلامی در مسابقات بین المللی 
داد، این شــایعه در فضــای مجازی به 
وجود آمد که ورزشکاران این رشته قرار 
است از لباس ووشوکاران استفاده کنند. 
این مســأله با تعجب همراه بود،  چون 
هیچ ارتباطی بین ووشو و ژیمناستیک 
وجود نــدارد. با این حال فدراســیون 
ژیمناســتیک هنوز از لباس رســمی 
دختران بــرای حضور در این رشــته 
رونمایی نکرده و بعــد از طراحی آن را 
برای وزارت ورزش ارسال کرده تا مورد 

تأیید قرار بگیرد. 

بعد از وزنه برداری، کشتی و بسکتبال؛ پای زنان ایرانی به مسابقات جهانی ژیمناستیک هم باز می شود

اختلافات ادامه دار رئیس فوتبال و نمایندگان چشم دنیا به حرکات آکروباتیک دختران ایرانی

تاج قرارداد ویلموتس را به مجلس نمی دهد؟
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شهروند|هر چند مهدی تاج با حضور در 
برنامه ورزش و مردم، در واکنش به انتقادات 
نمایندگان مجلس دربــاره ابهامات مربوط 
به فســخ قرارداد مارک ویلموتس گفته بود: 
»نمایندگان اگر ســوالی دارنــد، همین جا 
به توضیحات من گوش کننــد؛ چون دیگر 
حرفــی نمی ماند که بخواهــم در مجلس به 
آنها بزنم.« اما او درنهایــت مجبور به حضور 
در مجلــس برای پاســخگویی به ســوالات 

نمایندگان شد. 
این صحبت های تاج که در دو  ســال گذشته 
اختلافات اساســی بــا نماینــدگان مجلس 
داشته اســت،  عملا فضایی را به وجود آورد که 
نمایندگان موضعگیری منفی درباره او داشته 
باشند و حتی طرح اســتیضاح وزیر ورزش را 
کلید بزنند.  در جلسه ای که تاج به همراه وزیر 
ورزش با اعضای کمیســیون فرهنگی برگزار 
کرد، نمایندگان انتقادات جدی را به مدیریت 
فوتبــال ایران مطرح کردنــد. ابهامات مربوط 
به رقم واقعی قــرارداد ویلموتس،  شــایعات 
نگران کننده درباره رقم زیاد فســخ قرارداد و 
شــرایط بحرانی و تدارکات نامناسب تیم ملی 
ازجمله مواردی اســت که نمایندگان درباره 
آن خواســتار ارایه توضیحات از سوی مهدی 
تاج شــده بودند. آنها همچنین رویکرد رئیس 
فدراســیون فوتبال درباره مجلس و اظهاراتی 
که علیه نمایندگان مجلس داشته است را هم 

زیر سوال بردند.
با این حال روز گذشته برخی از نمایندگان 
درباره نتیجه جلسه ای که با سلطانی فر و تاج 
داشــتند با رســانه ها گفت وگو کردند. طیبه 
سیاوشــی در این باره گفته است: »مهمترین 
بحث درباره قرارداد با مربیــان خارجی بود. 

ما رســما درخواســت کردیم قرارداد آندره 
اســتراماچونی، مارک ویلموتــس و کارلوس 
کی روش را برای مجلس بفرســتند. آقای تاج 
با اینکه هیچ رســانه ای برای شفاف ســازی 
بهتر در جلســه حضور نداشــت، درباره همه 
زوایایی کــه مورد ســوال قرار گرفتــه بود، 
پاسخگو نبود.«  البته روز گذشته فدراسیون 
در اطلاعیه ای ضمن انتقاد از شایعه ســازان 
تأکید داشت که اصل قرارداد ویلموتس برای 
ریاست کمیســیون فرهنگی مجلس، دیوان 
محاســبات، بازرسی کل کشــور و حراست 
وزارت ورزش و جوانان ارســال شــده است. 
منتها جمشــید جعفرپور، رئیس کمیسیون 
فرهنگی مجلس، با تکذیب این اتفاق رســما 
اعلام کرد: »ما خواسته ایم قرارداد را برایمان 
ارســال کنند امــا هنوز چیزی به دســت ما 

نرسیده است.«
با بررســی اتفاقات و اظهارات نمایندگان به 
خوبی مشخص می شود که تاج نتوانسته است 
کمیســیون فرهنگی مجلس را درباره شرایط 
بحرانی تیم ملی و فســخ قرارداد با ویلموتس 
قانع کند. دیروز هم مصاحبه همسر ویلموتس 
که وکیل این مربی اســت و گفته بود به دنبال 
غرامت 7 تا 8 میلیون دلاری  باعث شد شایعات 

درباره رقم فسخ قرارداد افزایش پیدا کند.
زهرا اینچه درگاهی، رئیس فدراســیون ژیمناستیک در 
گفت وگو با »شهروند« درباره چگونگی صدور مجوز حضور 
زنان ایرانی در مسابقات بین المللی می گوید: »از روزی که به 
فدراســیون آمدم، یکی از اهدافم این بود که حضور زنان در 
ژیمناستیک شکل بین المللی پیدا کند. از  سال قبل مذاکرات 
را با فدراسیون جهانی آغاز کردیم و خودم شخصا درحاشیه 
چند مسابقه به رایزنی پرداختم، حتی یک بار چندساعتی با 
نایب رئیس فدراسیون جهانی درباره ورزشکاران زن مسلمان 
توضیحاتــی دادم و او را هم به ایران دعوت کــردم. بعد از 
بازدیدی که خانم »نلی کین« از اردوی تیم ملی ژیمناستیک 
زنان داشت، متوجه استعدادهایی که در ایران حضور دارند، 
شــد. این مذاکرات ادامه پیدا کرد تا اینکه امسال توانستیم 
موافقت فدراسیون جهانی را به صورت مکتوب برای رشته 
آکروباتیک بگیریم. وقتی با کارشناســان ژیمناســتیک 

صحبت می کردند، می گفتند این اتفــاق اندازه یک طلای 
المپیک ارزش داشت.«

او درباره سطح ژیمناســتیک کارهای زن در ایران عنوان 
می کند:   »فعلا کسی از این بچه ها انتظار مدال و قهرمانی 
ندارد. بعد از 40 ســال درهای مسابقات بین المللی به روی 
ژیمناستیک زنان باز شــده و ما زمان لازم را داریم تا تجربه 
به دست بیاوریم. البته ما در این مدت بیکار نبودیم و تیم ملی 
هم داشتیم، حتی برای تربیت مربی کلاس هایی را برگزار 
و از یک مدرسی هلندی اســتفاده کردیم. مربیانی که در 
آن کلاس درجه سه حضور داشــتند، حالا می توانند به ما 

در زمینه استعدادیابی و پرورش استعدادها کمک کنند.« 
رئیس فدراسیون ژیمناستیک درباره شایعاتی که درمورد 
یکسان بودن لباس ژیمناستیک کاران با زنان ووشوکار مطرح 
شده، خاطرنشان می کند: »این طور نیست که همان لباس 
ووشوکاران باشد. ما طرح خود را فیلمبرداری و عکسبرداری 
کردیم و به وزارت ورزش فرستادیم تا تأیید شود. فدراسیون 
جهانی هم اعلام کرده هر لباسی که ما طراحی کنیم، مورد 
تأیید آنهاست. به  هرحال لباس اکثر ورزشکاران زن ایرانی 
برای حضور در مسابقات بین المللی شبیه به هم هست، چون 
باید شئونات اسلامی کاملا در آن رعایت شود. شاید لباسی 
که ما طراحی کردیم، شبیه به لباسی باشد که ورزشکاران 
رشته ووشــو در بخش تالو)نمایشی( اســتفاده می کنند. 
امیدوارم این روند زود طی شــود؛ اگرچه تــا الان هم نگاه 

معاونت امور بانوان وزارت ورزش کاملا مثبت بوده است.«

شــهروند|تیم ملی المپیک ایران کمتر از یک ماه دیگر 
باید با حضور در مسابقات قهرمانی آسیا برای موفقیت در این 
رقابت ها و گرفتن سهمیه حضور در المپیک بعد از 44  سال 
تلاش خود را آغاز کند. در چنین وضعیتی شاید باور نکنید 
که هنوز فوتبال ایران شاهد درگیری باشگاه ها با تیم المپیک 
برای حضور بازیکنان ملی پوش اســت و این سنگ اندازی و 
ناهماهنگی در راه آماده سازی امیدها،  بدترین اتفاق ممکن در 

فاصله چند هفته به شروع مسابقات بود. 
مخالفتاولیهسپاهانوفولاد

امید نورافکن و محمد محبی دو ســتاره سپاهان و عارف 
آغاســی و مجتبی نجاریــان دو بازیکن تأثیرگــذار فولاد 
خوزستان چهار بازیکن ملی پوشی بودند که با وجود دعوت 
به تمرینات تیم المپیک،  به خاطر مخالفت باشــگاه اجازه 
حضور در اردوی تیم امید را پیدا نکردند. آنها از نظر حرفه ای 
و قوانین به این دلیل که حقوق خود را از باشگاه در طول  سال 
می گیرند، موظف به پایبندی به اصول قراردادی هستند و اگر 
بدون هماهنگی و اجازه با باشگاه در اردوی تیم ملی که اتفاقا 
در فیفا دی هم نیست، شرکت کنند،  با جرایم سنگین مواجه 
می شوند. درگیری چندین باشــگاه با تیم ملی در سال های 
گذشته هم دقیقا ارتباط مســتقیم با همین قوانین داشت 
و باشــگاه ها این حق را دارند که بخواهند از بازیکنان طرف 
قرارداد خود که به آنها حقوق می دهند در کوران مســابقات 

استفاده کنند.
ترفندکادرفنیتیمامید

مســئولان فوتبال ایران هم با الهام گرفتن از قوانین فیفا 
 از چند  ســال قبل این قانون را وضع کردند که اگر یک تیم 
بیشــتر از ســه نماینده در تیم های ملی داشت،  مسابقات 
همزمان با اردوی تیم ملی اش تا زمان بازگشت بازیکنان لغو 
شــود. با این حال بعضی مواقع هم شرایط به شکلی بوده که 
کادر فنی تیم های ملی برای جلوگیری از بی نظمی در نحوه 
برگزاری لیگ و زیادنشدن بازی های عقب افتاده، خیلی مواقع 

کمتر از سه بازیکن از خیلی از تیم ها به اردو دعوت می کنند و 
اینجاست که باشگاه ها همکاری لازم را با تیم های ملی ندارند.

تماساستیلیباقلعهنوییوآذری
اخیرا هر کدام از تیم های ســپاهان و فولاد دو بازیکن در 
اردوی تیم ملی داشــتند که در ابتدای امر با حضور بازیکنان 
در اردو به خاطر همزمانــی اردوی تیم ملی با بازی های لیگ 
موافقت نکردند. با این حال بلافاصله مســئولان ســازمان 
تیم  های ملی و اعضــای کادر فنی مذاکره ای مســتقیم با 
تیم های سپاهان و فولاد در دستور کار خود قرار دادند. دیروز 
بعد از اینکه حمید اســتیلی با امیر قلعه نویی تماس تلفنی 
برقرار کرد و درباره شرایط بســیار حساس تیم المپیک با او 
حرف زد،  سرمربی سپاهان مجوز حضور نورافکن و محبی را 
در اردو صادر کرد. فدراســیون با درخواست استیلی با سعید 
آذری، مدیرعامل فولاد خوزستان، هم تماس گرفت و بعد از 
این تماس دو بازیکن این باشگاه هم راهی اردوی تیم المپیک 

شدند.
شروطسپاهانبرایفدراسیون

با همین سیستم برقراری تعامل مشکل اردوی فعلی تیم 
المپیک حل شد و اســتیلی می تواند تمام شاگردان خود را 
تمرین بدهد. منتها حالا فدراســیون و سازمان لیگ با فشار 
باشگاه هایی که به تیم امید بازیکن داده اند، روبه رو هستند؛ 
مثلا سپاهان  با دو شرط با حضور دو بازیکن اصلی ترکیب خود 

در اردوی تیم امید موافقت کرد؛ اول اینکه نورافکن و محبی 
تا روز سه شنبه با تیم المپیک باشند اما برای بازی با شاهین 
بوشهر در روز پنجشنبه به اردوی سپاهان برگردند. درخواست 
رسمی دوم سپاهان هم لغو بازی این تیم با استقلال با توجه به 
داشتن بازیکنان محروم و مصدوم با استقلال در تاریخ دوم دی  

در مرحله یک چهارم نهایی جام حذفی بوده است.
اعتراضتندآذریبهجادهیکطرفهفدراسیون

فدراسیون فوتبال به صراحت اعلام کرده که اگر بازیکنان 
دعوت شــده به تیم های ملــی به هر دلیلــی در اردو حاضر 
نشوند، برای آنها طبق قوانین محرومیت و جریمه سنگین 
در نظر گرفته می شــود. با این حال فدراســیون نمی تواند 
حقوق باشــگاه ها را هم نادیده بگیرد؛ به  طور مثال ســعید 
آذری، مدیرعامل باشگاه فولاد خوزستان، هم با انتقاد جدی 
از یک طرفه بودن جاده همکاری با فدراســیون فوتبال گفته 
است که با برنامه ریزی و مدل کاری که می  کنند عدالت را زیر 
سوال می برند و در حق بســیاری از تیم ها اجحاف می شود. 
آذری گفته است: »در ابتدا گفتند با تیم امید همکاری کنید 
تا بازی های شما را جا به جا کنیم تا از این ناحیه متضرر نشوید. 
ما بازیکن را مثل همیشــه به تیم ملی دادیم اما حالا علاوه بر 
اینکه این کار را برای ما نکرده اند، بازی  هایمان را نیز زودتر از 
همه تیم ها برگزار می کنند و الان فقط فولاد است که 15 بازی 
انجام شــده دارد!« آذری در بخش تهدیدآمیز صحبت های 
خود هم شرط باشگاه فولاد را اعلام کرده و گفته است: »اگر 
سازمان لیگ می خواهد عدالت را رعایت کند، دو هفته ای که 
قرار است پیش از تعطیلات نیم فصل برگزار شود )هفته های 
شانزدهم و هفدهم( را برگزار نکند تا ابتدا بازی های عقب افتاده 
تیم ها برگزار شود و همه تیم ها به 15 بازی انجام  داده برسند. 
اگر قرار باشد رعایت نشدن عدالت همچنان ادامه داشته باشد، 
باشگاه فولاد با هماهنگی کارخانه و هیأت مدیره اجازه حضور 
بازیکنانش را به اردوی تیم امید نمی دهد. باید یک بار هم که 

شده جلوی ضایع شدن حق مان را از چند جهت بگیریم.«

رویای المپیک تحت  تأثیر اختلافات جاده همکاری باشگاه ها و 
فدراسیون یک طرفه است؟

اینچه درگاهی: این اتفاق اندازه 
طلای المپیک ارزش داشت
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